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DAGSORDEN 

  
1. ÅPNING V/ LEDER  
2. KONSTITUERING AV ÅRSMØTET  

a. GODKJENNING AV INNKALLING  
b. GODKJENNING AV DAGSORDEN  
c. VALG AV ORDSTYRER  
d. VALG AV SEKRETÆR  
e. VALG AV TELLEKORPS  
f. VALG AV 2 MEDLEMMER TIL Å UNDERSKRIVE PROTOKOLLEN  

3. ÅRSBERETNINGER  
4. REGNSKAP 2022  
5. BUDSJETT 2023 
6. INNKOMNE SAKER  
7. STYRETS FORSLAG TIL SAKER NEVNT I INNKALLINGEN  
8. FASTSETTING AV KONTINGENT  
9. VALG  
10. VALG AV VALGKOMITÉ PÅ 3 MEDLEMMER  
11. AVSLUTNING  
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3. ÅRSBERETNINGER 

STYRETS ÅRSBERETNING. 

Styret har bestått av: 

Leder   Øivind Sverdrup 

Nestleder  Steinar Wiik 

Kasserer  Siv Strande 

Sekretær  Sissel Udahl 

Jaktutvalget  Frode Kvalvik 

Jakthundutvalget Gjermund Aas 

Leirdueutvalget Tarje Nyberg Karlsen 

Fiskeutvalget  Øystein Gleditsch 

Bygningsutvalget Bjørn Stenberg 

Jegerprøveutvalget Raymond Halvorsen 

Ungdomsutvalget Herman Brønlund 

 

Etter noen år med redusert aktivitet har vi i 2022 fått tilnærmet normal aktivitet.  

Styret har hatt 11 ordinære og 5 ekstraordinære styremøter i perioden. 

Medlemsmassen er økende og ved utgangen av 2022 er det registrert 680 

medlemmer. En økning på 55 medlemmer siste år. Endringer i NJFF medfører at 

medlemstallet varierer noe gjennom året da man har gått fra kalenderår til 12 

måneders medlemskap. 

Fiskeutvalget hadde en uke med laksefiske i Namdalseid. Det er også investert i et 

aktivt ungdomsmiljø ved redusert pris på både hjortejakt og grisejakt. Fellesjakt og 

introjakt har vært gjennomført med suksess. Jakthundutvalget har gjort en formidabel 

innsats i å tilby sau/hund dressur, blodsporkurs, apportkurs og ikke minst suksess 

med dressurkvelder som er gratis. Jegerprøven har fått flere nye instruktører og 

kunnet gjennomføre kurs som normalt. Leirdueutvalget har hatt økning i skyttere på 

Åli og tilrettelagt for simulator på Revehiet. Bygningsutvalget har i år igjen vært svært 

produktive og vært til hjelp for flere utvalg. Villsvinjakta i Sverige har gått med et lite 

overskudd etter åpne grenser. 

Foreningen har brukt endel ressurser i å få ferdigstilt Tretjern prosjektet for 

bevegelseshemmede. Foreningen har utdannet flere instruktører. 

Foreningen har i 2022 totalt 680 medlemmer og et overskudd på kr 153 689,- 

Jeg vil få takke alle frivillige som stiller opp og sørger for at vi har en velfungerende 

forening. Vi vil fortsette å jobbe for et bredt tilbud til våre medlemmer. 

Øivind Sverdrup 

Leder 
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BYGNINGSUTVALGETS ÅRSBERETNING 
 

Bygningsutvalget 2022 har bestått av Bjørn Stenberg, Ørjan Pedersen og Atle 
Wisting (utleie). 
 
Grunnet pandemien har det vært noe begrenset aktivitet i år. Vi har allikevel fått utført 
en hel del. 
 
Utførte oppgaver i 2022 har vært: 
 
1. Ferdigstilt beising av uthus 
2. Reparasjon av veien inn mot Åli 
3. Reparert utelys ved inngangsdør revehiet 
4. Montert snøfangere på tak revehiet. 
5. Maling på Åli. 
6. Transport av duer fra Enebakk til Åli 
7. Administrert vask av revehiet etter behov 
8. Administrert plenklipp på revehiet 
9. Administrert kantklipp rundt revehiet 
10. Handlet inn og fraktet materialer til nytt tak på Øvre Tretjernskoia. 
11. Bistått fiskeutvalget med kavlebru på veien inn til Øvre Tretjernskoia. 
 
Noe utleie er også administrert. 
 
Videre arbeid som gjenstår er: 
1. Ferdigstille mindre utvendig arbeid (Revehiet) 
2. Videre vedlikehold på Åli og veien inn. 
3. Legge nytt tak tretjernskoia sammen med fiskeutvalget 
 
 
Bjørn Stenberg 
Leder Bygningsutvalget 
 

 

JEGERPRØVEUTVALGETS ÅRSBERETNING 

Utvalget har bestått av leder Raymond Halvorsen med følgende aktive instruktører: 

Thorleif Engh, Stian Munkerud, Jørn Bakken, Per Aaseby, Trine Opsand, Herman 

Brønlund og undertegnede. 

Det har i år vært avholdt 8 kurs med to planleggingsmøter.  

Av 9 planlagte kurs har 8 vært gjennomført. Første kurs i januar ble avlyst grunnet for 

få påmeldte. Antageligvis etterslep etter Corona. Siste kurs ble avholdt i november. 

Det er i år uteksaminert 163 nye jegere, og de kommer stort sett fra Oslo og sørover. 
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Kursene holder vi over to påfølgende helger. Det er stor etterspørsel etter helgekurs. 

Resultatene på eksamen er fortsatt meget gode. Resultatene har fremdeles ikke vært 

under 45 riktige i snitt, hvor du maks kan ha 50. 

Vi har etter avtale med kommunen fra august i år, fått ansvaret for avholdelse av 

eksamen på Revehiet. De vil kunne ta kontroller for å se at det fungerer ihht. 

Miljødirektoratet sine bestemmelser. Vi har en god dialog med Ingvild Marthinsen i 

kommunen som er ansvarlig for jegerprøven. De har også bistått oss med laptoper 

som brukes på eksamen. Kursene avholdes på Revehiet.  

Noen tanker videre: 

Vi jobber fortsatt aktivt med Miljødirektoratet og Nacl for at de skal skaffe til veie 

bedre undervisningsmateriell. Samt endre pålagt undervisningsplan som er veldig 

upraktisk og skaper praktiske problemer for oss ved gjennomføringen. 

Terminlister/påmelding til kurs ligger på våre hjemmesider. De er også lagt ut på 

NJFF sine sider, samt Natur og miljø sine sider. XXL henger opp foldere i butikken på 

Ski. Vi prøver videre med 9 kurs i 2023 

Miniatyr skytebanen på Skuddås fungerer greit. Bygningsutvalget har kjørt bort og 

ryddet etter dugnads arbeid. De har også satt inn ny dør til forsamlingslokalet, samt 

til vår bod ute. Vi har hatt dugnad og reparert og byttet ut treverk på våre stativer til 

blinker. Det må legges ny papp på hele taket over standplass i år. 

Etter lang tid fikk vi endelig levert en links rifle av god kvalitet. Etter kursering av nye 

hagleinstruktører så funger den delen knirkefritt. Vi har hatt møte med alle 

instruktørene for å samkjøre oss. Henrik Andre Ekhaugen koordinerer skytingen på 

Åli. 

Samtlige 7 jegerprøveinstruktører har deltatt på lovpålagt oppdatering og er godkjent 

for 5 nye år. 

Hans Jacob Brønlund er nå godkjent som jegerprøveinstruktør. Joakim Finstad og 

Andreas Lie Johansen er også ferdig utdannet. Men de to manglet noe 

dokumentasjon rundt dette med krav om minst 3års erfaring med storviltjakt. Men 

dette ordner seg i løpet av året. 

Vi har vervet ca.30-40 nye medl. til Ski JFF/NJFF.  

Ski JFF sine medlemmer har 10% rabatt på XXL. 

Jeg vil takke alle instruktører i gruppa. I tillegg leirduegruppa som stiller med 

instruktører under skytingen på Åli, og samarbeidet er godt. Retter også en stor takk 

til Ingvild Marthinsen som er ansvarlig for jegerprøven i kommunen 

Godt Nytt Jeger År 

 

Raymond Halvorsen  

Leder jegerprøveutvalget 
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FISKEUTVALGETS ÅRSBERETNING 

Fiskeutvalget har i 2022 bestått av: Øystein Gleditsch ( leder), Arne Gunnar Havnås  

(nestleder), Øivind Sverdrup, Stein Johansen, Nils Wilhelmsen, Henning Sjåstad, 

Martin  Sørengen Warnken, Kim Simonsen, Tore Sand, Edward Olastuen, Hans 

Kristian Sandaker 

Utvalget har hatt flere møter, drevet fiskeutsett, rusefangst og oppsyn.  

HC anlegget ved Tretjern er i full bruk. Sms bom for HC brukere er oppe, og vil 

komme i drift til våren. Fiskeutvalget/ Bygningsutvalget har utbedret veien inn fra 

Høykrokholveien slik at denne ikke skal synke ned i myra og gi sikrere tilgang for HC 

brukere og vedlikehold/kultivering. Det er kjøpt inn nytt tak til koia, dette legges i 2023 

i godt samarbeid med bygningsutvalg. 

Grunnet et par år med problemer på OFA sitt anlegg er 2022 første år siden 2020 

med fullverdig fiskeutsett. Fisken har fin størrelse og unngår i stor grad å bli mat for 

den jevne skogsabboren. Det er satt ut fisk i de fleste av vannene vi har ansvar for. 

Full toppdaterte settelister for hele Oslomarka finnes på OFA.no  Rusefangst gav 

magrere utbytte i år, men det er likevel satt flere store ørret i vann rundt HC anlegget 

på Tretjerna, der fiskepresset er stort.  

Utvalget har fortsatt oppsyn med NJFF båten i Børtervann. Utlån har foregått uten 

problem, kun utbytting av årer/åregafler. Det er den mest utleide NJFF båten i hele 

Norge! Martin Sørengen Warnken følger opp. 

Foreningen har også fått gratis en aluminiumsbåt av DNT, som tidligere lå i 

Børtervann. Vi planlegger å legge den ut tilgjengelig for våre medlemmer i Langen 

etter hvert. Eget bookingsystem kommer. 

Årets forsøk med laksefiske hadde begrenset suksess. Noen få benyttet tilbudet og 

det ble tatt noe fisk. For 2023 er priser gått opp og flere leietakere har meldt seg hos 

grunneiere. Det blir derfor ikke videreført laksefiske for medlemmer for 2023. Vi vil se 

etter andre gode tilbud for foreningens medlemmer. 

Samarbeidet med OFA er fortsatt godt. Vi får faglig og praktisk støtte til aktiviteter. Ny 

forvaltningsplan gir oss forutsigbarhet og grunneiere god informasjon. 

Fiskeutvalget har flere spennende aktiviteter innen kultivering for 2023. Vi oppfordrer 

flere til å ta kontakt for å delta og få innsyn i hva vi gjør. 

 

Øystein Gleditsch 

Leder Fiskeutvalget 
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LEIRDUEUTVALGETS OG SIMULATORGRUPPAS ÅRSBERETNING 

 
Utvalget har bestått av 15 medlemmer i 2022: 
Tarje Nyberg Karlsen (leder), Kalle Ekhaugen (netsleder), Agim Jashanica, Anders 
Eik, Erik Holm, Gisle Nesbakk, Henrik Andrè Ekhaugen, Jo Stensvold, Andreas 
Engebakken, Kjell Pedersen, Silvio Büttner, Stian Lundberg Wenner, Stig Børre 
Elvegård, Tore Hana, Sebastian Stykket 
 
Vi har arrangert 2 treningskvelder på Åli kun for kvinner og juniorer. Dette var såpass 
populært at vi vil fortsette med dette i 2023. 
 
Endelig et år hvor Corona ikke har ført til at vi måtte holde stengt i lange perioder. 
Krigen i Ukraina gjorde det derimot vanskeligere å skaffe ammunisjon. Vi fikk tak i 
skudd, men prisene steg kraftig. På slutten av 2022 kjøpte vi et større parti for å sikre 
oss en stund. 
 
Vi har hatt mange besøkende på banen og ny rekordomsetning. Vi er glade for å se 
både kjente og nye fjes. Vi planlegger med samme aktivitet for 2023. 
 
Hektiske dager har ført til at planen om å åpne simulatoren ble forsinket. På 
senhøsten 2022 ble det arbeidet endelig påbegynt. I skrivende stund har vi fått på 
plass en dedikert gruppe med flinke folk. Simulatoren skal settes i normal drift tidlig 
2023.  
 
Planen for simulatoren er todelt; normal åpningstid 1-2 ganger i uken og utleie på 
timesbasis til de som er interessert. 
 
I 2023 planlegger vi ingen større investeringer, men vi er nødt til å bruke noen midler 
på vedlikehold på Åli. 
 
 
Tarje Nyberg Karlsen 
Leder leirdueutvalget. 
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JAKTUTVALGETS ÅRSBERETNING 

 
Jaktutvalget har bestått av 5 medlemmer: 

 

Frode Kvalvik Leder 
Rådyrjaktkontakt 
Elgjaktkontakt 
Fellesjakt 
Ettersøk 
Økonomi 

917 45 190 

Herman Brønlund Nestleder 
Rovviltjaktkontakt 
Villsvinjaktkontakt 
Revegluggene  
Viltkamera 

944 70 661 

Anders Aaseby Småviltjaktkontakt  
Beverjaktkontakt 
Rovviltjakt 
Utlån av feller 
  
Fugletelling 

406 43 663 

Jonathan Herron Webansvarlig 
Jaktkort 
Dagskort 
Kart og poster 
Fellesjakt 

948 03 370 

 Kenneth Belcovski Materialforvalter 
Kasserer elgjakt 
Økonomi 
Fellesjakt 

 934 89 157 
 
 
  

 
 

Aktiviteter 
 
Jaktutvalget har i løpet av 2022 avholdt 6 utvalgsmøter hvorav 4 digitalt (Teams). 
 
I løpet av våren 2022 ble det arbeidet med jaktsøknader og registering av 
foregående års resultater, samt kåring av vinnere i rovviltkonkurransen. Det er en 
stadig øking i antall søknader på jakt, særlig rådyrjakt. 
 
Jaktutvalget hadde kortutdeling i juni på Revehiet, hvor jaktkort ble betalt på 
kortautomat eller VIPPS. Sistnevnte betalingsform fungerte veldig raskt og 
problemfritt. 
Bukkejakten i august forløp mye bedre enn året før da vi innførte strengere 
restriksjoner, og folk ble innstendig oppfordret til å ta hensyn til andre jegere, og 
andre brukere av marka. 
 
Fellesjakter rådyr. 
 
Det ble arrangert 5 offisielle fellesjakter i regi av jaktutvalget. Fellesjaktene har blitt 
svært populære og det er i forbindelse med disse de fleste dagskort selges. I snitt 
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deltar det ca. 20 jegere pr. fellesjakt i inneværende år. En liten nedgang i forhold til 
toppåret i fjor. Siste fellesjakt ble gjennomført med julelunsj. 
 
Fellingsresultater  
Rådyrjakt 
33 rådyr totalt 

17 bukker 

3 geiter 

13 kje 

 

30 rådyr i Nordre follo kommuneskoger 

3 rådyr i Syverud skog 

Elgjakt  
Det ble felt 10 elg av en kvote på 13, og utvalget fornøyd med resultatet. 
4 okser  
3 ku 
3 kalver 
 
Småviltjakt 
Fortsatt er småviltsesongen i gang, og resultatene blir klare etter 20. april. 
 
Beverjakt 
Jakten tar seg opp mot slutten av sesongen, og resultatene er klare etter 4. mai. 
Det er noe beverskader mellom Langen og Bråtetjern, men her har vi ikke jakt. 
 
Rovviltjakten er i full gang og det meldes om noe færre felte rever hittil, til 
sammenligning fra tidligere år.  
Resultater fra rovviltjakten er klar etter 20. april. 
 
Introjakt 
I 2022 gjennomførte utvalget 5 introjakter, som alle er registrert hos NJFF.  
2 deltager lyktes å felle rådyr på kurset. En 100% økning fra i fjor. 
 
Kommende periode 
Jaktutvalget vil fortsette arbeidet med tilrettelegging for jakt til medlemmene. 
For kommende sesong så er det forslag om «mat av vilt» kursing. Introjakttilbudet 
skal videreføres, og vil innbefatte lokkejakt på bukk i august i første rekke.  
 
(Jaktutvalget vil på vegne av elglaget foreslå å selge nåværende elgtrekker, for å 
kjøpe ny i 2023 før elgjakta. Fortrinnsvis før sommerferien 2023.) 
 
Frode Kvalvik 
Leder Jaktutvalget 
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UNGDOMSUTVALGETS ÅRSBERETNING  

Utvalget har bestått av: 

Herman Brønlund – Leder 

Simen Kristoffersen – Nestleder  

Emil Johansen – Medlem 

Henrik Andre Ekhaugen – Medlem 

Iver Laaby Dahl – Medlem 

I 2022 har det vært bra aktivitet i ungdomsutvalget, og ungdomsutvalget fikk derfor 

bevilget penger av styret for å sende ungdommer på jakt. Var både hjortejakt og 

villsvinjakt. Ungdomsutvalget har også fått penger til å kjøpe inn 3 jaktradioer til utlån 

til ferske jegere/ungdomsjegere. Det ble også arrangert skytedag for de yngste 

ungdomsmedlemmene. 

Skytedag  

Skytedagen ble arrangert på Skuddås, og var ment som et tilbud til de yngste 

medlemmene våre. Utvalget stilte med salongrifler, luftgevær og pil og bue. 

Dessverre var vi litt for sene med averteringen, så oppmøtet var ganske dårlig. Her 

må man være tidligere ute neste gang.  

Heldigvis fikk de som møtte opp en dag med mye skyting og brede smil!  

Ungdomsutvalget hadde satt av dagen etter til egen skyting for de eldre 

ungdommene, men på grunn av det dårlige oppmøtet tok man den skytingen etter at 

de yngste hadde reist. Dette ble også en sosial dag, og det var mange av utvalgets 

medlemmer som dukket opp og bidro på hver sine poster.  
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Hjortejakta 

Hjortejakta kom i stand etter en god avtale med Spellplassen AS. Den foregikk fra 8. 

til 11. september. Dette ble en fryktelig hyggelig tur med 7 ungdommer. Det ble felt 

en hjort, og gjennomført et kurs i vomming og flåing. Det ble god mat og mye jakt. 

Alle bidro til god stemning. 

 

Villsvinjakta 

Villsvinjakta ble innvilget slik at vi kunne sende 10 ungdommer på villsvinjakt på 

terrenget foreningen disponerer sammen med Oppegård JFF.  

Den første turen var det kun 2 ungdommer som dro, samt en ny reiseleder som ble 

med for å bli satt inn i rutinene der nede. Det ble felt 2 villsvin, dog av reiseleder. 

Disse villsvinene ble vommet, flådd og partert i felleskap, slik at de ferske fikk god 
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nytte av dette. Da vi var på tur sammen en så liten gjeng, fikk alle med seg et halvt 

villsvin hjem. Det ene påskuttet villsvinet drog inn i tetta etter skuddet, men det var 

mye lungeblod på skuddplass. Det ene ungdomsmedlemmet på turen fikk dermed 

også være med på dødsøk av villsvin med hund, hvilket var spennende! 

På denne turen ble det også felt en rådyrbukk av en førstegangsjeger. De erfarne tok 

med seg hver sin førstegangsjeger på guidet bukkejakt på kvelden, slik at de skulle 

få muligheten til å felle sin første bukk. Det klaffet virkelig for en av dem, som med et 

godt skudd fikk felt sitt første vilt. Det ble kjørt felles vomming, flåing og partering på 

denne også, hvilket betød at de ferske fikk gjøre det helt selv, men med guiding 

underveis. Dette løste de kjempefint, og hadde mye utbytte av dette.  

 

 

Villsvinjakt 2 

Den siste turen arrangert av ungdomsutvalget var i romjulen. Her var det 8 

ungdommer som dro på tur. Det skulle vært 9, men en måtte melde avbud 2 dager i 

forveien pga lekkasje i leiligheten sin. På denne turen ble det felt fem villsvin, hvorav 

alle ble objekter for kurs/trening i vomming og flåing. 2 førstegangsjegere fikk sine 

første villsvin, og en av dem fikk skutt sitt første vilt noensinne. det ble observert mye 

villsvin og rådyr, og alle har fått kjenne på spenningen. Det ble her også behov for å 

benytte hund for å finne dødskutte dyr, slik at det også ble et spennende moment i 

jakten.  

På denne jakten var bare to av utvalgets representanter med, og de stilte med 

utlånsvåpen slik at ferske jegere kunne være med på jakten. Det ble lagt opp til 

prøveskyting før jakten startet.  
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Den siste dagen ble det satt av tid til felles partering og pakking av kjøttet. Det har 

vært veldig god stemning i gjengen, og alle har bidratt i de gjøremålene som var. 

Matlaging har gått på rundgang.  
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Annet 

Ungdomsutvalget har i tillegg til det som er nevnt over hatt med ferske jegere på 

følgende: 

• Hatt med fersk jeger på 2 dager med elgjakt i foreningen. Her fikk vedkomne 

oppleve flere fall, og alt arbeidet etter jakten. 

• Hatt med fersk jeger på en dag med elgjakt, dessverre uten fall.  

• Hatt med fersk jeger på bukkejakt med fall. 

• Lånt ut jaktradioer som ble kjøpt inn til ferske jegere 

Oppsummering 

2022 har vært et godt år for ungdomsutvalget i SkiJFF. Det har vært mye aktivitet, og 

alle i utvalget har vært med på aktiviteter og bidratt til at det har vært mulig å 

gjennomføre disse aktivitetene. Gjennom året har SkiJFF fått flere 

ungdomsmedlemmer på grunn av aktivitetene. Alle som har vært med på tur har ytret 

ønske om å være med på tilsvarende turer senere.   

Ungdomsutvalget takker styret i foreningen for muligheten, og for støtten i 

ungdomsarbeidet. Det er en ekstrem motivator for å fortsette det gode arbeidet 

videre.  

Hermann Brønlund 

Leder 
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JAKTHUNDUTVALGETS ÅRSBERETNING 

Jakthundutvalget har i år bestått av Elin Herstad (nestleder), Kai Soot, Lene 

Kjelkenes, Glen Larsen, Bjørnar Farberg, Michael Kristiansen, Bjarnar Fagervik, 

Catharina Pedersen (gikk ut i juni 2022) i tillegg til undertegnede. Alle har bidratt og 

tatt delansvar. På aversjonsdressuren (sau-hund) har også Cato F. Andresen, Birte 

og Ove Myhre bidratt som instruktører. Vi har avholdt tre utvalgsmøter for 

planlegging. Det er gøy å være med i et utvalg med stor aktivitet og mange 

engasjerte.  

 

Åpent medlemsmøte om hundedressur med Thomas Stokke  

Vi leide inn Thomas Stokke som foredragsholder med tema dressur av fuglehunder 

med belønningsbaserte metoder. Nesten 50 interesserte jakthundeiere møtte opp på 

speiderhuset på Langhus der det var plass til såpass mange med godkjent 

koronaavstand. Hyggelig og interessant å ha medlemsmøte etter en periode med lite 

sosialt.  

Ellers måtte vi dessverre avlyse et annonsert møte om skogsfugl og skogsfugljakt 

p.g.a. koronarstriksjoner og sykdom. Vi håper å komme tilbake til dette.  

       

Drop in dressurkvelder på P-plassen ved gamle Atlas Copco har også i år vært 
gjennomført i perioden januar til mai og oktober-desember med stort oppmøte. Vi har 
de fleste kveldene delt i to eller tre grupper og flere av utvalgsmedlemmene samt 
Svein Kvåle har bidratt med instruksjon.  
 
Elin Herstad har også hatt noen kvelder med tirsdagsdressur i inngjerdingen ved 
Revehiet i juni.  
 
Drop in-kveldene er fortsatt et gratis medlemstilbud. 
 
Apportkurs mai – juni 
Apportkurs var i år med hele 18 deltakere, og ble ledet av Elin Herstad, Kai Soot og 
Lene Kjelkenes. Dette ble flere vellykkede instruksjonskvelder i inngjerdingen ved 
Revehiet. Kurset ble avsluttet med apportbevisprøve med Svein Kvåle som dommer. 
De fleste som fullførte kurset besto prøven og fikk apportbevis siste kvelden. Det er 
verdt å nevne at deltakere på årets apportkurs har stilt på apportprøve og fått premie 
i etterkant av kurset.  
 
Aversjonsdressur (hund-sau med elektrisk halsbånd) på Holm gård i samarbeid 
med Karlsrud.  
Vi hadde to-tre dugnadskvelder i mai med rydding av innhegning og reparasjon av 
gjerdet. Aversjonskvelder ble avholdt i juni, august og september. Til sammen 116 
hunder ble prøvet for sau i år, noen flere enn tidligere år. De aller fleste hundene var 
stående fuglehunder, rundt 90 %. Det er fortsatt til å undre seg over at så få eiere av 
andre hunderaser ønsker å få hunden sin sauerein. Ellers har det vært meget 
vellykka i år med noe større saueflokk enn før, og sauen var utrolig sprek og i god 
form.  
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Blodsporkurs Det ble gjennomført kurs over flere kvelder ledet av instruktør og 
dommer Ole Andreas Haugland. Michael Kristiansen organiserte det hele. Dette var 
meget vellykket. Neste år håper vi også på kurs. Takk til både Ole Andreas, Michael 
og deltakerne.  
 
Utstillingstrening 
Eksteriørdommer Birte Myhre holdt utstillingstrening en kveld i august. Deltakerne 
fikk både en innføring i hva dommer ser etter samt praktiske råd og tips til å vise og 
føre hunden på best mulig måte i utstillingsringen. Vellykket og veldig artig at dyktige 
og erfarne folk stiller opp og tilbyr seg å holde kurs.  
 
Duetrening og uhøytidelig klubbmesterskap/duecup ble også i år gjennomført i juni 
på Tyritun i Enebakk. Vi hadde først en treningskveld med dressur og provokasjon 
med duer. Så var det klubbmesterskap/duecup med grilling og sosialt i juni. Vellykket 
og hyggelig som vanlig. 
 
Fugletellinga i kommuneskogene 
Vi fikk som tidligere år dispensasjon fra båndtvangsbestemmelsene fra 10.august. 
Det var i år veldig tørt og varmt under nesten hele takseringsperioden, og resultatene 
er vanskelig å vurdere. Det var færre observasjoner enn foregående år, men flere 
observasjoner av kull.  
 
Instruktørutdanning 
Elin Herstad har gjennomført instruktørutdanning. Er godkjent jakthundinstruktør og 
kan avholde dressurkurs, valpekurs m.m.  
Michael Kristiansen har gjennomført grunnkurs jakthund. Ellers flere som tok 
oppdateringskurs på aversjon. 
 
Vi håper å få sendt flere på oppdateringskurs i 2023 og på instruktør ettersøk.  
 
 
Gjermund Aas 
Leder jakthundutvalget 
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4. REGNSKAP 
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Balanserapport 
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Revisjonsberetning 
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5. BUDSJETT 
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6. INNKOMNE SAKER 

Det er ikke kommet inn saker fra medlemmene. 

 

7. STYRETS FORSLAG TIL SAKER NEVNT I INNKALLELSEN 

 

Endring i vedtekter. Vedtektene må endres i henhold til NJFF standard. Vedlagte 

vedtekter er redigert og godkjent av NJFF. Ved ikke å godkjenne de nye vedtektene 

vil vi ikke kvalifisere til å være tilknyttet NJFF. 

Se vedlegg 

 

8. FASTSETTING AV KONTINGENT 

Styret anbefaler å fortsette samme kontingentsats som tidligere 

 

9. VALG 

 

10. VALG AV VALGKOMITE PÅ 3 MEDLEMMER 

 

11. AVSLUTNING 

 

 

 


